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Rada Gminy w Ustroniu Morskim 
Radni - Sesja 

 

Protokół nr 17 

 

XVII Sesja w dniu 31 stycznia 2020  

Obrady rozpoczęto 31 stycznia 2020 o godz. 13:30, a zakończono o godz. 16:49 tego samego 

dnia. 

1. Sprawy organizacyjne. Czas rejestracji: 00:00 - 02:57 

a) otwarcie, 

b) stwierdzenie quorum, 

 

Otwarcia posiedzenia dokonał Przewodniczący Rady Gminy Krzysztof Grzywnowicz. 

Stwierdził quorum.  

W posiedzeniu wzięło udział 13 członków. 

Obecni: 

1. Andrzej Basarab 

2. Hanna Caban 

3. Mirosław Dziewiałtowicz 

4. Ewelina Gabryszewska 

5. Olga Grajek-Górecka 

6. Krzysztof Grzywnowicz 

7. Marek Leciaho 

8. Roman Marciniak 

9. Barbara Płomińska 

10. Krzysztof Psykała 

11. Tomasz Rymaszewski 

12. Anna Sianos  

13. Andrzej Staszak 

14. Jolanta Szymczak 

15. Denis Tomala 

Przedstawił wniosek Przewodniczącej komisji Rewizyjnej o poszerzenie porządku 

posiedzenia o przedstawienie protokołu komisji Rewizyjnej z kontroli problemowej 

wskazanej przez Radę Gminy Ustronie Morskie na sesji w dniu 10.12.2019r. w zakresie 

realizacji bieżącej naprawy dróg i faktury, która wpłynęła do Urzędu Gminy Ustronie 

Morskie dnia 8.06.2018 roku oraz obiegu dokumentacji – wprowadzenie, jako punkt po 

projektach uchwał.  
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Głosowano wniosek w sprawie rozszerzenia porządku obrad 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Hanna Caban, Mirosław Dziewiałtowicz, Olga Grajek-Górecka, Krzysztof Grzywnowicz, 

Marek Leciaho, Roman Marciniak, Barbara Płomińska, Krzysztof Psykała, Tomasz 

Rymaszewski, Anna Sianos , Andrzej Staszak, Jolanta Szymczak, Denis Tomala 

NIEOBECNI (2) 

Andrzej Basarab, Ewelina Gabryszewska 

Opinia pozytywna 

 

Głosowano w sprawie przyjęcia porządku po zmianie.  
 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Hanna Caban, Mirosław Dziewiałtowicz, Olga Grajek-Górecka, Krzysztof Grzywnowicz, 

Marek Leciaho, Roman Marciniak, Barbara Płomińska, Krzysztof Psykała, Tomasz 

Rymaszewski, Anna Sianos , Andrzej Staszak, Jolanta Szymczak, Denis Tomala 

NIEOBECNI (2) 

Andrzej Basarab, Ewelina Gabryszewska 

Opinia pozytywna.  

 

2. Przyjęcie protokołu z XVI sesji Rady Gminy Ustronie Morskie z dnia 30.12.2019r. 

Czas rejestracji: 02:58 – 03:28. 

Brak uwag do protokołu. 

 

Głosowano w sprawie przyjęcia protokołu z XVI sesji Rady Gminy Ustronie Morskie z 

dnia 30.12.2019r. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Hanna Caban, Mirosław Dziewiałtowicz, Olga Grajek-Górecka, Krzysztof Grzywnowicz, 

Marek Leciaho, Roman Marciniak, Barbara Płomińska, Krzysztof Psykała, Tomasz 

Rymaszewski, Anna Sianos , Andrzej Staszak, Jolanta Szymczak, Denis Tomala 

NIEOBECNI (2) 

Andrzej Basarab, Ewelina Gabryszewska 

Opinia pozytywna.  

 

3. Sprawozdanie Wójta Gminy z wykonania uchwał Rady Gminy Ustronie Morskie oraz 

informacja o przeprowadzonych przetargach – dyskusja. Czas rejestracji: 03:30 – 06:01 

Sprawozdanie przedstawiła Wójt Gminy Bernadeta Borkowska.  
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Dyskusja – brak. 

 

4. Głos mieszkańców. Czas rejestracji: 06:02 – 53:20 

W dyskusji wzięli udział: 

- Mieszkaniec gminy 

- Krzysztof Grzywnowicz 

- Denis Tomala 

- Krzysztof Szydłowski 

- Elżbieta Macek  

- Bernadeta Borkowska 

- Sylwia Halama 

- Anna Pietkowska 

- Mirosław Dziewiałtowicz 

- Olga Grajek-Górecka (Ad Vocem) 

- Hanna Caban 

- Marek Leciaho 

 

Pani Katarzyna Kocłajda i Pani Ewa Bielec przedstawiły w imieniu swoim i mieszkańców 

pismo odnośnie wycinki lipowej alei na ulicy Kolejowej.  

Dyskusja dotyczyła wycinki alei lipowej na ulicy Kolejowej, ponownego rozpatrzenia 

wniosku o sprzedaż działki w celu poprawy warunków zagospodarowania, farmy 

fotowoltaicznej i zwrotu podatku VAT, środków przeznaczonych na TPD, zajęcia pasa 

drogowego na ulicy Polnej,  

Radna Hanna Caban złożyła wniosek formalny o poszerzenie porządku posiedzenia o debatę 

na temat drzewostanu w Ustroniu Morskim. Przewodniczący zaproponował debatę po 

protokole komisji Rewizyjnej. Radny Leciaho wnioskował, aby debata odbyła się po głosie 

mieszkańca. 

Głosowano wniosek formalny o poszerzenie porządku posiedzenia o debatę na temat 

drzewostanu w Ustroniu Morskim: 

Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Hanna Caban, Mirosław Dziewiałtowicz, Olga Grajek-Górecka, Marek Leciaho, Roman 

Marciniak, Barbara Płomińska, Krzysztof Psykała, Tomasz Rymaszewski, Anna Sianos , 

Andrzej Staszak, Jolanta Szymczak 

PRZECIW (2) 

Krzysztof Grzywnowicz, Denis Tomala 

NIEOBECNI (2) 

Andrzej Basarab, Ewelina Gabryszewska 

Opinia pozytywna.  
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Dalsza część głosu mieszkańców dotyczyła budowy drogi Ku Słońcu.  

 

5. Debata na temat drzewostanu w Ustroniu Morskim. Czas rejestracji: 53:21 – 01:41:39 

W dyskusji wzięli udział: 

- Kinga Kurkowska 

- Hanna Caban (Ad Vocem) 

- Mirosław Dziewiałtowicz 

- Bernadeta Borkowska 

- Marek Leciaho 

 

 

Dyskusja dotyczyła, interpelacji złożonej przez Radną Caban, zielonych terenów innych 

miejscowości, kto wystąpił o zgodę i czy wydano decyzję na wycinkę drzewa na ul. 

Bolesława Chrobrego 25. Wyjaśnień udzieliła Inspektor Kinga Kurkowska Inspektor ds. 

ochrony przyrody i środowiska. Dalsza dyskusja dotyczyła upublicznienia decyzji na wycinkę 

dębu, zmiany organizacji ruchu, oczyszczenia terenu po wycince dębu, nowych nasadzeń, 

zabiegów pielęgnacyjnych prowadzonych na dębie, cięć technicznych, ilości wyciętych drzew 

na terenie gminy, wycinki drzew spowodowanej sprzedażą działek, zmiany ustawy o ochronie 

przyrody – wycinki drzew na zgłoszenie, dysponowania wyciętym drzewem, wyceny drzewa 

i wpisania do dochodów gminy.   

Przerwa: 01:28:23 – 01:41:20 

6. Sprawozdanie z działalności Rady Gminy i Komisji Rady Gminy za 2019 rok. Czas 

rejestracji: 01:41:39 – 01:50:57. 

Przewodniczący Rady Gminy Krzysztof Grzywnowicz przedstawił sprawozdanie Rady 

Gminy za 2019 rok. Następnie Przewodniczący komisji Budżetu, komisji Komunalnej, 

komisji Publicznej, Rewizyjnej i komisji skarg, wniosków i petycji przedstawili sprawozdania 

z działalności komisji.  

7. Przedstawienie projektów uchwał. Czas rejestracji: 01:50:58 – 02:42:40. 

a) Druk nr 1 – w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2020 – dyskusja, podjęcie 

uchwały. Czas rejestracji: 01:50:59 - 02:04:02 

Projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Gminy Elżbieta Macek.  

W dyskusji wzięli udział: 

- Elżbieta Macek  

- Tomasz Rymaszewski 

- Anna Pietkowska 

- Marek Leciaho 



str. 5 

 

Dyskusja dotyczyła projektu na amfiteatr.  

Głosowano w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2020: 

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Hanna Caban, Mirosław Dziewiałtowicz, Olga Grajek-Górecka, Krzysztof Grzywnowicz, 

Roman Marciniak, Barbara Płomińska, Krzysztof Psykała, Tomasz Rymaszewski, Anna 

Sianos , Andrzej Staszak, Jolanta Szymczak, Denis Tomala 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Marek Leciaho 

NIEOBECNI (2) 

Andrzej Basarab, Ewelina Gabryszewska 

Uchwała nr XVII/131/2020 Rady Gminy Ustronie Morskie z dnia 31 stycznia 2020r. w 

sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2020 została podjęta większością głosów.  

b) Druk nr 2 -w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Ustronie 

Morskie na lata 2020-2025 – dyskusja, podjęcie uchwały. Czas rejestracji: 02:04:03 – 

02:06:16 

Projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Gminy Elżbieta Macek.  

Głosowano w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Ustronie 

Morskie na lata 2020-2025  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Hanna Caban, Mirosław Dziewiałtowicz, Olga Grajek-Górecka, Krzysztof Grzywnowicz, 

Marek Leciaho, Roman Marciniak, Barbara Płomińska, Krzysztof Psykała, Tomasz 

Rymaszewski, Anna Sianos , Andrzej Staszak, Jolanta Szymczak, Denis Tomala 

NIEOBECNI (2) 

Andrzej Basarab, Ewelina Gabryszewska 

Uchwała nr XVII/132/2020 Rady Gminy Ustronie Morskie z dnia 31 stycznia 2020r. w 

sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Ustronie Morskie na lata 2020-

2025 została podjęta jednogłośnie.   

c) Druk nr 3 – w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Kołobrzeskiego – 

dyskusja, podjęcie uchwały. Czas rejestracji: 02:06:17 – 02:08:09 

Projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Gminy Elżbieta Macek.  

Głosowano w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Kołobrzeskiego  
 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 
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ZA (13) 

Hanna Caban, Mirosław Dziewiałtowicz, Olga Grajek-Górecka, Krzysztof Grzywnowicz, 

Marek Leciaho, Roman Marciniak, Barbara Płomińska, Krzysztof Psykała, Tomasz 

Rymaszewski, Anna Sianos , Andrzej Staszak, Jolanta Szymczak, Denis Tomala 

NIEOBECNI (2) 

Andrzej Basarab, Ewelina Gabryszewska 

Uchwała nr XVII/133/2020 Rady Gminy Ustronie Morskie z dnia 31 stycznia 2020r. w 

sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Kołobrzeskiego została podjęta 

jednogłośnie.   

d) Druk nr 4 - w sprawie udzielenia Województwu Zachodniopomorskiemu pomocy 

finansowej na realizację zadania pn. „Budowa sieci tras rowerowych Pomorza 

Zachodniego - Trasa Velo Baltica na odc. Dźwirzyno-Marszewo”- dyskusja, podjęcie 

uchwały. Czas rejestracji: 02:08:12 – 02:22:52. 

Projekt uchwały przedstawiła kierownik referatu IK Anna Pietkowska. 

Przewodniczący komisji Budżetu Denis Tomala poinformował, że komisja wydała opinię 

pozytywną. 

W dyskusji wzięli udział: 
- Anna Pietkowska 

- Marek Leciaho 

- Krzysztof Psykała 

- Mirosław Dziewiałtowicz 

- Bernadeta Borkowska 

Dyskusja dotyczyła odcinak drogi, przez jaki będzie przebiegała ścieżka rowerowa. Radni 

zapoznali się z projektem. 

Przerwa: 02:13:06 – 02:17:43 

Po przerwie dyskusja dotyczyła nieujętego w projekcie odcinka ścieżki rowerowej, terminu 

realizacji zadania, ustaleń między Zdrojową Invest a Urzędem Gminy na temat 

zagospodarowania trasy pieszo rowerowej na wysokości Zdrojowej Invest – budowa 

promenady przez inwestora. 

Głosowano w sprawie udzielenia Województwu Zachodniopomorskiemu pomocy 

finansowej na realizację zadania pn. „Budowa sieci tras rowerowych Pomorza 

Zachodniego - Trasa Velo Baltica na odc. Dźwirzyno-Marszewo”  
 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Hanna Caban, Mirosław Dziewiałtowicz, Olga Grajek-Górecka, Krzysztof Grzywnowicz, 

Marek Leciaho, Roman Marciniak, Barbara Płomińska, Krzysztof Psykała, Tomasz 

Rymaszewski, Anna Sianos , Andrzej Staszak, Jolanta Szymczak, Denis Tomala 

NIEOBECNI (2) 

Andrzej Basarab, Ewelina Gabryszewska 

Uchwała nr XVII/134/2020 Rady Gminy Ustronie Morskie z dnia 31 stycznia 2020r. w 
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sprawie udzielenia Województwu Zachodniopomorskiemu pomocy finansowej na realizację 

zadania pn. „Budowa sieci tras rowerowych Pomorza Zachodniego - Trasa Velo Baltica na 

odc. Dźwirzyno-Marszewo” została podjęta jednogłośnie. 

e) Druk nr 5 – w sprawie zatwierdzenia rocznego planu pracy Rady Gminy w Ustroniu 

Morskim oraz zatwierdzenia planu pracy komisji stałych Rady Gminy na 2020r - 

dyskusja, podjęcie uchwały. Czas rejestracji: 02:22:53 – 02:32:51 

Projekt uchwały przedstawił Przewodniczący Rady Gminy Krzysztof Grzywnowicz. 

W dyskusji wzięli udział: 
- Krzysztof Grzywnowicz 

- Olga Grajek-Górecka 

- Marek Leciaho 

- Tomasz Rymaszewski 

Dyskusja dotyczyła braku zapisów dotyczących śmieci, godzin i terminów, w jakich mają 

odbywać się sesje rady gminy. Radny Marek Leciaho złożył wniosek formalny, aby sesje 

odbywały się w godzinach popołudniowych, po czym wniosek wycofał w związku z tym, że 

temat należy przedyskutować, wysłuchać zdania Wójt odnośnie dysponowania pracownikami 

w czasie popołudniowym.  

Głosowano wniosek w sprawie zapisu terminu obrad sesji 17.12 lub 29.12.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Hanna Caban, Mirosław Dziewiałtowicz, Olga Grajek-Górecka, Krzysztof Grzywnowicz, 

Marek Leciaho, Roman Marciniak, Barbara Płomińska, Krzysztof Psykała, Tomasz 

Rymaszewski, Anna Sianos , Andrzej Staszak, Jolanta Szymczak, Denis Tomala 

NIEOBECNI (2) 

Andrzej Basarab, Ewelina Gabryszewska 

Opinia pozytywna. 

 

Głosowano w sprawie zatwierdzenia rocznego planu pracy Rady Gminy w Ustroniu 

Morskim oraz zatwierdzenia planu pracy komisji stałych Rady Gminy na 2020r. 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Hanna Caban, Mirosław Dziewiałtowicz, Krzysztof Grzywnowicz, Marek Leciaho, Roman 

Marciniak, Barbara Płomińska, Krzysztof Psykała, Tomasz Rymaszewski, Anna Sianos , 

Andrzej Staszak, Jolanta Szymczak, Denis Tomala 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
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Olga Grajek-Górecka 

NIEOBECNI (2) 

Andrzej Basarab, Ewelina Gabryszewska 

Uchwała nr XVII/135/2020 Rady Gminy Ustronie Morskie z dnia 31 stycznia 2020r. w 

sprawie zatwierdzenia rocznego planu pracy Rady Gminy w Ustroniu Morskim oraz 

zatwierdzenia planu pracy komisji stałych Rady Gminy na 2020r. została podjęta 

jednogłośnie. 

f) Druk nr 6 – w sprawie Statutu Gminy Ustronie Morskie – dyskusja, podjęcie uchwały. 

Czas rejestracji: 02:32:53 –02:34:42 

Informacje odnośnie statutu gminy przedstawił Przewodniczący komisji Statutowej Andrzej 

Staszak oraz Radca Prawny Jan Kazimierz Adamczyk.  

Dyskusja - brak 

Głosowano w sprawie Statutu Gminy Ustronie Morskie: 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Hanna Caban, Mirosław Dziewiałtowicz, Olga Grajek-Górecka, Krzysztof Grzywnowicz, 

Marek Leciaho, Roman Marciniak, Barbara Płomińska, Krzysztof Psykała, Tomasz 

Rymaszewski, Anna Sianos , Andrzej Staszak, Jolanta Szymczak, Denis Tomala 

NIEOBECNI (2) 

Andrzej Basarab, Ewelina Gabryszewska 

Uchwała nr XVII/136/2020 Rady Gminy Ustronie Morskie z dnia 31 stycznia 2020r. w 

sprawie Statutu Gminy Ustronie Morskie została podjęta jednogłośnie. 

g) Druk nr 7 – w sprawie przyjęcia „Analizy zmian w zagospodarowaniu przestrzennym 

Gminy Ustronie Morskie, oceny postępów w opracowaniu planów miejscowych, 

wieloletnich programów sporządzania planów miejscowych w nawiązaniu do ustaleń 

studium” – dyskusja, podjęcie uchwały. Czas rejestracji: 02:34:44 –02:38:19. 

Projekt uchwały przedstawiła Zastępca Wójta Sylwia Halama. 

Przewodniczący komisji Budżetu Denis Tomala poinformował, że komisja wydała opinię 

pozytywną.   

Dyskusja – brak 

Głosowano w sprawie przyjęcia „Analizy zmian w zagospodarowaniu przestrzennym 

Gminy Ustronie Morskie, oceny postępów w opracowaniu planów miejscowych, 

wieloletnich programów sporządzania planów miejscowych w nawiązaniu do ustaleń 

studium”  
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Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Hanna Caban, Mirosław Dziewiałtowicz, Olga Grajek-Górecka, Krzysztof Grzywnowicz, 

Marek Leciaho, Roman Marciniak, Barbara Płomińska, Krzysztof Psykała, Tomasz 

Rymaszewski, Anna Sianos , Andrzej Staszak, Jolanta Szymczak, Denis Tomala 

NIEOBECNI (2) 

Andrzej Basarab, Ewelina Gabryszewska 

Uchwała nr XVII/137/2020 Rady Gminy Ustronie Morskie z dnia 31 stycznia 2020r. w 

sprawie przyjęcia „Analizy zmian w zagospodarowaniu przestrzennym Gminy Ustronie 

Morskie, oceny postępów w opracowaniu planów miejscowych, wieloletnich programów 

sporządzania planów miejscowych w nawiązaniu do ustaleń studium” została podjęta 

jednogłośnie. 

h) Druk nr 8 - w sprawie wyrażenia zgody na oddanie nieruchomości w dzierżawę - pod 

lokalizację garaży - dyskusja, podjęcie uchwały. Czas rejestracji: 02:38:19 – 02:41:15. 

Projekt uchwały przedstawiła Zastępca Wójta Sylwia Halama. 

Przewodniczący komisji Budżetu Denis Tomala poinformował, że komisja wydała opinię 

pozytywną.   

W dyskusji wzięli udział: 

- Sylwia Halama 

- Marek Leciaho 

- Bernadeta Borkowska 

Dyskusja dotyczyła zamiany gruntów.  

Głosowano w sprawie wyrażenia zgody na oddanie nieruchomości w dzierżawę - pod 

lokalizację garaży 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Hanna Caban, Mirosław Dziewiałtowicz, Olga Grajek-Górecka, Krzysztof Grzywnowicz, 

Marek Leciaho, Roman Marciniak, Barbara Płomińska, Krzysztof Psykała, Tomasz 

Rymaszewski, Anna Sianos , Andrzej Staszak, Jolanta Szymczak, Denis Tomala 

NIEOBECNI (2) 

Andrzej Basarab, Ewelina Gabryszewska 

Uchwała nr XVII/138/2020 Rady Gminy Ustronie Morskie z dnia 31 stycznia 2020r. w 

sprawie wyrażenia zgody na oddanie nieruchomości w dzierżawę - pod lokalizację garaży 

została podjęta jednogłośnie. 

i) Druk nr 9 - w sprawie wyrażenia zgody na oddanie nieruchomości w dzierżawę- pod 

ogródki przydomowe – dyskusja, podjęcie uchwały. Czas rejestracji: 02:41:16 – 

02:42:40. 
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Projekt uchwały przedstawiła Zastępca Wójta Sylwia Halama. 

Przewodniczący komisji Budżetu Denis Tomala poinformował, że komisja wydała opinię 

pozytywną.   

Dyskusja – brak.  

Głosowano w sprawie wyrażenia zgody na oddanie nieruchomości w dzierżawę- pod 

ogródki przydomowe: 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Hanna Caban, Mirosław Dziewiałtowicz, Olga Grajek-Górecka, Krzysztof Grzywnowicz, 

Marek Leciaho, Roman Marciniak, Barbara Płomińska, Krzysztof Psykała, Tomasz 

Rymaszewski, Anna Sianos , Andrzej Staszak, Jolanta Szymczak, Denis Tomala 

NIEOBECNI (2) 

Andrzej Basarab, Ewelina Gabryszewska 

Uchwała nr XVII/139/2020 Rady Gminy Ustronie Morskie z dnia 31 stycznia 2020r. w 

sprawie wyrażenia zgody na oddanie nieruchomości w dzierżawę - pod ogródki przydomowe 

została podjęta jednogłośnie. 

8. Przedstawienie protokołu komisji Rewizyjnej z kontroli problemowej wskazanej 

przez Radę Gminy Ustronie Morskie na sesji w dniu 10.12.2019r. w zakresie realizacji 

bieżącej naprawy dróg i faktury, która wpłynęła do Urzędu Gminy Ustronie Morskie 

dnia 8.06.2018 roku oraz obiegu dokumentacji. Czas rejestracji: 02:42:41 - 02:50:40 

Protokół wraz z wnioskami pokontrolnymi przedstawiła Przewodnicząca komisji Rewizyjnej 

Olga Grajek-Górecka. 

 

Głosowano w sprawie przyjęcia protokołu komisji Rewizyjnej z kontroli problemowej 

wskazanej przez Radę Gminy Ustronie Morskie na sesji w dniu 10.12.2019r. w zakresie 

realizacji bieżącej naprawy dróg i faktury, która wpłynęła do Urzędu Gminy Ustronie 

Morskie dnia 8.06.2018 roku oraz obiegu dokumentacji. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Hanna Caban, Mirosław Dziewiałtowicz, Krzysztof Grzywnowicz, Marek Leciaho, Roman 

Marciniak, Barbara Płomińska, Krzysztof Psykała, Tomasz Rymaszewski, Anna Sianos , 

Andrzej Staszak, Jolanta Szymczak, Denis Tomala 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Olga Grajek-Górecka 

NIEOBECNI (2) 
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Andrzej Basarab, Ewelina Gabryszewska 

Opinia pozytywna. 

 

9. Informacja Wójta Gminy z działalności w okresie międzysesyjnym – dyskusja.  Czas 

rejestracji: 02:50:43 – 02:55:18. 

Informację przedstawiła Wójt Gminy Bernadeta Borkowska. 

Dyskusja dotyczyła spotkania w sprawie 30 lecia samorządu, ulicy Wiejskiej, ronda na drodze 

nr 11.  

10. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym – dyskusja. Czas rejestracji: 02:55:19 – 02:56:39. 

Informację przedstawił Przewodniczący Rady Gminy Krzysztof Grzywnowicz.  

 

11. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach. Czas rejestracji: 

02:56:41 – 02:57:09. 

Przewodniczący Rady poinformował, że wszystkie odpowiedzi na interpelacje są 

umieszczane na bieżąco w bipie, przekazywane do zainteresowanych. 

12. Interpelacje i zapytania radnych. Czas rejestracji: 02:57:11 – 03:03:35 

W dyskusji wzięli udział: 

- Hanna Caban 

- Bernadeta Borkowska 

- Tomasz Rymaszewski 

- Marek Leciaho 

Dyskusja dotyczyła terminu przebudowy ulicy Wiejskiej, miejsc parkingowych – rozwiązanie 

komunikacyjne na ulicy Bolesława Chrobrego pomiędzy posesjami 84 a 77 od przystanku 

Marysin do Okrzei po lewej stronie, spotkania z mieszkańcami z bloku przy ulicy Wojska 

Polskiego – kwestia odwodnienia chodnika i pomocy napisania pisma do powiatu. 

13. Wolne wnioski. Czas rejestracji: 03:03:36 – 03:11:42. 

W dyskusji wzięli udział: 

- Mirosław Dziewiałtowicz 

- Sylwia Halama 

- Tomasz Rymaszewski 

- Krzysztof Szydłowski 

- Bernadeta Borkowska 
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Dyskusja dotyczyła odwodnienia ulicy Ku Słońcu, działań związanych z paleniem śmieci, 

projektu czyste powietrze. 

14. Zamknięcie sesji. Czas rejestracji: 03:11:42 – 03:11:50. 

W związku z wyczerpaniem porządku posiedzenia Przewodniczący Rady Gminy zamknął 

XVII sesję Rady Gminy ustronie Morskie. 

 

Przewodniczący Rady Gminy  

Rada Gminy w Ustroniu Morskim 

Krzysztof Grzywnowicz 

  

 

Przygotował(a): Joanna Korczyk 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


